
 

Referart bestyrelsesmødet 15. december 2020 

 

1. Møde med Aarhus Motion:  

Punktet udskydes til næste møde, da mødet endnu ikke er afholdt.  

 

2. Trænerorganisering inkl. træneraflønning (med udgangspunkt i Mikkels oplæg):  

Oplæg fra Mikkel om en struktur af AGF’s trænerstab mv., navnlig til diskussion inden ansættelse af 

nyt trænerteam.  

Flere forslag blev diskuteret og bestyrelsens ”ansættelsesudvalg” var klædt på til samtaler med 

ansøgere. 

 

3. Opdatering på “mangekampsgruppen”/Dennis’ træningsituation i AGF:  

Opdatering over situationen.  

Punktet omkring beslutninger vedrørende dette udskydes til efter ansættelse af ny træner.  

 

4. Eliteudvalget:  

Klargøring om hvem der skal deltage i mødet og hvad vi fra bestyrelsens side skal have fokus på.  

 

5. Coventus eller noget andet?:  

Udskydes til næste bestyrelsesmøde.  

 

6. Tryk på vores tøj fra Aarhus Motion:  

Dette punkt udskydes til næste bestyrelsesmøde.  

 

7. Punkter fra kasseren:  

Kasseren havde intet.  

 

8. Eventuelt: Såfremt jeg har glemt noget eller i er kommet på noget som ikke er kommet på 

dagsordenen. 

a. Samtale med Esben 

i. Karen vil tage en snak med ham. Her skal hans virke overfor klubbens elite atleter 

diskuteres.  

b. Stævneudvalg 

i. Et udvalgt nedsat til at lave stævner i AGF-regi. Udvalget havde holdt et møde og 

der blev refereret fra dette. Bl.a. om deres vision og mission som snarest vil blive 

offentliggjort for klubben.  

c. Børneattester fra trænere 

i. Jens bliver ansvarlig for dette.  

 

9. Drøftelse om vores foreløbige trænerkandidater (Henrik er her inhabil) 

Diskussion vedrørende kandidater der har søgt. Besluttet at alle skal indkaldes til samtale, med 

undtagelse af visse kandidater som ikke var relevante at invitere, bl.a. af hensyn til deres bopæl.  

 


